
Obecné zastupiteľstvo Fričkovce 
 

 

ZÁPISNICA 
 

z XIV. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 14.09.2021 o 18.00 hod. v zasadačke OcÚ Fričkovce 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce (Mikuláš Paľuv, č. 119) 

5. Rôzne 

o  Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za I. polrok 2021 

o  Výkop hrobiek na cintoríne 

o  Posedenie pre dôchodcov 2021 

o  Mikuláš 2021 

6. Diskusia 

7. Uznesenie 

8. Záver 

 

K 1. bodu programu 

 

XIV. zasadnutie otvoril starosta obce tým, že privítal všetkých prítomných. Nakoľko boli 

prítomní všetci poslanci, skonštatoval, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Svoju neúčasť na 

zasadnutí ospravedlnila hlavná kontrolórka Ing. Alžbeta Mendozová. Za zapisovateľku SO 

určil Vieru  Demjaničovú a za overovateľov zápisnice Martina Puchalu a Ing. Maroša 

Katriniča. 

 

K 2. bodu programu 

 

Starosta obce prečítal program zasadnutia v takom znení, ako bol uvedený v pozvánke a dal 

hlasovať za prednesené body programu. 

 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Balážová, Pavličko 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Potom otvoril rozpravu k návrhu programu. O každom návrhu sa hlasovalo individuálne. 

 

Balážová – doplniť bod programu – „Zmeniť termín na zvolávanie OZ z 3 na 7 pracovných 

dní.“ 

 

 



Prítomní: 5 

Za: Balážová, Pavličko  

Proti: Katrinič 

Zdržali sa: Harčaríková, Puchala 

 

Balážová – doplniť bod programu – „Prerokovanie vybudovania merného zariadenia na 

kanalizačnom potrubí v obci Fričkovce, ktoré bolo schválené 5.11.2020 na 10. zasadnutí OZ.“ 

 

Prítomní: 5 

Za: Balážová, Pavličko  

Proti: 0 

Zdržali sa: Katrinič, Harčaríková, Puchala 

 

Balážová – doplniť bod programu – „Stav novej zmluvy o spolupráci pri odvádzaní, čistení 

a likvidácií odpadových vôd vo vodohospodárskom zariadení v čistiarni odpadových vôd 

Osikov, keďže dňa 19.3.2021 bola OZ schválená výpoveď zmluvy.“ 

 

Prítomní: 5 

Za: Balážová, Pavličko  

Proti: Harčaríková, Katrinič 

Zdržali sa: Puchala 

 

Balážová – doplniť bod programu – „Vyhodnotenie projektu chodník pri ceste III/3491 v  obci 

Fričkovce a vyhodnotenie výsledkov zmluvy o poskytnutie regionálneho príspevku.“ 

 

Prítomní: 5 

Za: Balážová, Pavličko  

Proti: Katrinič, Puchala 

Zdržali sa: Harčaríková 

 

Po predložení všetkých návrhov dal starosta hlasovať o pozmenenom programe ako o celku. 

 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala 

Proti: Balážová, Pavličko 

Zdržali sa: 0 

 

K 3. bodu programu 

 

Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ vyhodnotil starosta obce. 

Vyhodnotenie vzali poslanci OZ na vedomie. 

 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala 

Proti: 0 

Zdržali sa: Balážová, Pavličko 

 

 

 

 



K 4. bodu programu 

 

Fotokópia žiadosti Mikuláša Paľuva, č. 119 o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce bola 

zaslaná na naštudovanie poslancom OZ, preto SO po jej prečítaní otvoril rozpravu k tomuto 

bodu programu. Po prerokovaní dal hlasovať za schválenie zámeru o prevod vlastníctva 

majetku obce, konkrétne parcely CKN 672/2 vodné plochy o výmere 94 m2, zapísanej na LV 

č. 908 tak, ako bol predložený v návrhu na uznesenie OZ. 

 

Prítomní: 5 

Za: Balážová, Pavličko 

Proti: 0 

Zdržali sa: Harčaríková, Katrinič, Puchala 

 

OZ návrh uznesenia neschválilo. 

 

K 5. bodu programu 

 

Správu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za I. polrok 2021 prečítala z poverenia HK p. 

Demjaničová. 

SO taktiež informoval prítomných o výkope hrobiek na cintoríne, o posedení pre dôchodcov 

a o stretnutí s Mikulášom v roku 2021. Ich konanie, resp. priebeh akcií bude záležať od 

pandemickej situácie v okrese. 

 

K 6. bodu programu 

 

Mikuláš Paľuv, č. 119  - aké výhrady majú poslanci k jeho žiadosti. 

Pavličko, poslanec – vyjadril svoj názor ohľadom projektu vodozádržných opatrení a postupov 

obce. 

Harčaríková, poslankyňa – reagovala na p. Mikuláša Paľuva a vyjadrila svoje stanovisko 

k predmetnej veci. 

Katrinič, poslanec – krátko reagoval na vyjadrenia p. Mikuláša Paľuva. 

Pavličko, poslanec – žiadal predložiť projektovú dokumentáciu revitalizácie obce a následne 

reagoval na niektoré postupy starostu.  

Balážová, poslankyňa – v akej hodnote budú balíčky pre dôchodcov a deti. Taktiež mala 

výhrady k niektorým položkám sadových úprav. 

 

K 7. bodu programu 

 

Zapisovateľka prečítala uznesenie z XIV. zasadnutia OZ.  

 

K 8. bodu programu 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

Zapísala: Viera Demjaničová 

 

 

 



                                                                                          ...................................... 

                                                                                            Ing. Matej STRAKA 
                                                                                                               starosta obce Fričkovce 

 

 

 

 

Overovatelia:  Martin Puchala                 ............................................... 

 

                        Ing. Maroš Katrinič                 ............................................... 

 


